

Title (en)
Cupboard section

Title (de)
Schrankauszug

Title (fr)
Tiroir d'armoire

Publication
EP 2250934 A1 20101117 (DE)

Application
EP 10004867 A 20100507

Priority
DE 102009020969 A 20090512

Abstract (en)

The drawer has a movable drawer frame (2) arranged in an interior of a cupboard body (1). The frame has a vertically aligned support column (4) that is connected with a lower drawer frame profile (5). The profile is movably guided into a cupboard body guide (6) in the course of movement of the drawer and is supported at a shelf board (9). The vertically aligned support column exhibits support column regions with different strengths and is formed by a two-or multi-part column profile. The support column regions exhibit different wall thicknesses that reduce upward in vertical direction.

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf einen Schrankauszug 1, beispielsweise einen Hochschrank, mit einem in einem Innenraum eines Schrankkorpus 1 anzuordnenden, schwenkbar bewegbaren Auszuggestell 2 mit einer im wesentlichen vertikal ausgerichteten Tragsäule 4, die mit einem unteren Auszuggestellprofil 5 verbunden ist, das im Verlauf der Schrankauszugsbewegung einer Schrankkorpusführung 6 beweglich geführt und an der zumindest ein Tablar 9 o. dgl. Schrankeinrichtungsgegenstände abstützbar ist. Der Schrankauszug zeichnet sich dadurch aus, dass die Tragsäule 4 Säulenbereiche unterschiedlicher Festigkeiten aufweist und durch ein zwei- oder mehrteiliges Säulenprofil gebildet ist.

IPC 8 full level
A47B 88/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 88/42 (2016.12)

Citation (applicant)
DE 19715066 C2 20010823 - ENORM SCHMIDT BESCHLAEGE GMBH [DE]

Citation (search report)

- [XYI] DE 4236182 A1 19940428 - KRAUSE ROBERT GMBH CO KG [DE]
- [X] EP 1972229 A1 20080924 - FULTERER GMBH [AT]
- [X] DE 4224281 A1 19940127 - KRAUSE ROBERT GMBH CO KG [DE]
- [Y] US 2007074479 A1 20070405 - LIANG HSIAO-WEI [TW]
- [Y] EP 0906737 A1 19990407 - META REGALBAU GMBH & CO KG [DE]
- [Y] US 5326204 A 19940705 - CARLSON BRETT M [US], et al
- [A] DE 29701227 U1 19970430 - TIAW THUERINGER INST FUER AKAD [DE]

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2250934 A1 20101117; DE 102009020969 A1 20101125

DOCDB simple family (application)
EP 10004867 A 20100507; DE 102009020969 A 20090512